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Betrokkenheid bij kermis: deelnemer aan circa 75% van de activiteiten van de Oranjevereniging 

(Vuurwerk, versierde fietsjes, Solexrace, Ringsteken met bakfiets, Volksspelen, toeschouwer bij 

Ringsteken op het losse paard en het Kermisvoetbaltoernooi), enthousiast bezoekster van met name 

het Vitus). 

Geacht college, geachte raad, 

Groot feest brengt naast heel, heel veel plezier ook vervelende dingen met zich mee. Het is belangrijk 

dat we ons uiterste best doen deze laatste in te perken, zeker wanneer het excessen met geweld 

betreft. Het vinden van de balans is een lastige. Mijns inziens is deze niet gevonden met het 

voorgestelde kermisbeleid 2019. 

Beleving van onrust: 

 Woonachtig op Raadhuisstraat 16 van 1981 tot sept 2011, daarna nog zeer regelmatig tijdens 

de kermis hier, kleinkinderen bij opa logeren etcetera. 

Raadhuisstraat is de Kalverstraat tussen Moeke en Ouwe Tak. 

Voorheen wel eens wildplassende mensen in de tuin, maar door eerst de plaatsing van 

bouwhekken tijdens de kermis, en de laatste jaren de plaatsing van een permanent tuinhek, 

en vooral sinds er meer toiletgelegenheid is bij Moeke en Ouwe Tak, zijn er geen wildplassers 

meer in de tuin, en ook veel, en veel minder op straat.  

 Het woonhuis ligt een stukje van de straat, meestal horen we de kermisgeluiden slechts in de 

verte, en we ervaren dit niet als hinder. Mijn moeder is tijdens de kermis van 2007 na een 

ernstig ziekbed hier in gepaste rust overleden.  

 75 respondenten van 693 invullers geven aan dat de kermis dorpser moet. Is slechts 10%! 

Hoe democratisch is dit? En vooral wat is de definitie van dorpser? Dat we vooral bekenden 

tegenkomen? Dan moet je zorgen dat je de jeugd blijft kennen door bijvoorbeeld sportlessen 

te geven in eigen dorp. 

 Er is geen gedegen onderzoek naar de daadwerkelijke leeftijd van de bezoekers van de 

horeca gedurende de hele avond.  Ik kreeg een mooi compliment dit jaar vanuit De Gooi- en 

Eemlander, die meldde dat de jeugd door de beveiligers het dorp uit werden begeleid. Daar 

liep ik met mijn 48 jaar, met in mijn directe omgeving zeker 20 mensen van dezelfde leeftijd 

en ouder.  

 De avondactiviteiten bij de horecagelegenheden geeft helaas een grimmiger beeld dan 

andere jaren. Dat is vreemd want 1/3 van de horeca was dicht. Wellicht was het beeld 

grimmiger  juist omdat Moeke was gesloten? Gemiddelde leeftijd ligt daar wat hoger, zeker 
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bij de mensen die op straat een biertje drinken. Hier kan een onbewust regulerende functie 

van uitgaan. Jeugd ging mogelijk nu meer zwerven door dorp op zoek naar een uitgaansplek? 

Kermisterrein: 

 Op het kermisterrein zelf waren dan ook nauwelijks problemen, met uitzondering van één 

geweldsincident tussen diverse jongeren (12-13 jaar) op de maandagmiddag in aanwezigheid 

van de kermiscoördinator van de gemeente. Een patiënt van mij uit Huizen, met kinderen in 

de leeftijd van 15 tot 18 jaar echter, gaf aan dat haar kinderen en ook zij zelf zich niet veilig 

voelden op de kermis zelf. Dit vanwege de aanwezigheid van enkele groepen jongeren uit 

Huizen, zowel autochtoon als allochtoon, die in Huizen reeds door de politie in de gaten 

worden gehouden, en waarvan een aantal is opgepakt vanwege ernstige criminaliteit.  

Geluiden gaan ook op dat deze jongeren nare jongeren uit overige gemeenten aantrekken. 

Deze jongeren kunnen later op de avond richting horeca trekken. 

Inzet Boa’s en politie: 

 De politie heeft dit jaar met meldingen te maken gekregen die ernstiger waren dan eerdere 

jaren (op het gebied van drugs en zeden). En erg weinig aan gedaan.  Drugs/drankdealers 3 

dagen konen achtereen ongestoord langs de Bergweg blijven staan, terwijl ik de politie hier 

op heb geattendeerd op dinsdagavond. 

 De Gooi – en Eemlander kopte met kermis Blaricum Walhalla voor drugsdealers. Het Beleid 

Kermisdagen Blaricum 2019 staat bol van aanpak op grond van de Drank- en Horecawet, 

maar lees ik bijzonder weinig over maatregelen om drugs aan te pakken. Aandachtspunt 

BOA: Aanspreken van jongeren op (vermoedelijk) bezit van (zelf meegebrachte) alcohol en 

het nuttigen hiervan. Wat gaat de gemeente hier aan doen?  

 Ik heb meer vertrouwen in horeca-beveiligers wat betreft aanpak dealers drugs en drank dan 

de politie.  

 Inwoners uit omliggende dorpen als Laren, Eemnes, Bussum, Naarden en Huizen zijn welkom, 

mits ze positief bijdragen aan de goede feestsfeer.  Als ze dat naar verwachting of 

aantoonbaar niet doen door overlastgevende gedragingen worden ze geweerd c.q. 

verwijderd uit het oude dorp. Hoe? 

 Waarom 1 BOA op dinsdag en woensdag overdag? Op dinsdag overdag is er alleen een 

reünie… 

Fenomeen evenemententerrein: 

 Het evenementengebied dat onder de verantwoordelijkheid valt van de “blauwe” club 

(onleesbaar is wie dat is, iets met Kermis) is het kleinst. Waarbij de kleine straatjes direct 

grenzend aan de kermis geen evenementengebied zijn: Langeweg (voor Budje), Achterom 

(tussen De Hoop en Sportbank), Meentweg.  

Waarom vallen het begin van de Huizerweg en de Bergweg –tot de Caliskampweg- onder de 

verantwoordelijkheid van Moeke?  

 Voorbij dit punt stonden in 2018 de drugs/drank-dealers. Welke instantie gaat 

ongeregeldheden buiten het evenementengebied aanpakken? 

Parkeren:  



 Hoe weten de fietsers waar ze hun fiets kunnen parkeren? 

Zaterdagavond: 

 Zeer teleurstellend dat de gemeente horeca op voorhand geen kans wil geven de 

zaterdagavondmaatregelen ten uitvoer te brengen.  

 Maatschappelijke verantwoordelijkheid: Blaricumse jeugd zoekt haar uitgaansplezier 51 

zaterdagen per jaar buiten ons dorp, in onder meer Huizen, Hilversum, Bussum, met alle 

gevolgen van dien daar.  Noodgedwongen omdat er op uitgaansgebied nu eenmaal erg 

weinig te beleven valt in Blaricum. Hoe erg is het dan om 1 keer per jaar iets te doen voor de 

eigen jeugd en die uit de directie omgeving? Veel van deze jeugd moet maandag, dinsdag, 

woensdag en donderdag naar school, werken etc. dus kan alleen op zaterdag uit. Daarnaast 

bieden de inkomsten uit de kermis onder meer Het Vitus de rest van het jaar de mogelijkheid 

de zaal beschikbaar te stellen voor het Blaricumse verenigingsleven. 

 Met name later op de zaterdag- en dinsdagavond laat zijn er veel locale oudere 

Blaricummers in de uitgaansgelegenheden. Op zondag hoeven ze immers pas om 12 uur op 

de Solex te zitten! Sluiting op zaterdagavond treft dus juist de dorpse mensen!  

 Geen aanvullende evenementenactiviteiten op zaterdag en zondag. De zaterdagavondfeesten 

zijn er al zo’n 25 jaar, dat is geen uitbreiding!  

De Solexenvossenjacht, Lol met je knol, de reünie zijn ook allemaal (relatief) nieuw in het 

programma. Wellicht de vorig jaar afgeschafte keuring van de versierde sjezen op 

maandagochtend maar weer terug? 

 Waar laten we al die mensen die na het vuurwerk zo het dorp in lopen op zoek naar een 

drankje en gezelligheid maar nergens terecht kunnen? Dat wordt een zooitje. En de horeca 

kan niet worden verplicht de straten te bewaken als ze open zijn op hun gebruikelijke 

vergunning, dus dit komt voor conto van de gemeente/politie. Huur maar vast extra in! 

 


